
INTERPELLATION till regionrådet Tom Silverklo 

I juni 2017 invigdes ny digital teknik i 3 akutrum i Härjedalen där möjligheten att träffa 

läkare på distans skulle göra tillgängligheten bättre och patienter trygga när läkare inte 

fanns på plats. I utrustningen fanns möjlighet till flera undersökningar med olika kameror. 

Läkarbemanningen under jourtid i Sveg kunde därmed placeras på endast en ort i 

Härjedalen istället för att alltid ha en konstant närvarande jour i Sveg. 

- Det här är början på en utveckling där vi kan göra allt mer medicinskt säkra bedömningar 

på distans och att för patienter öka tillgängligheten till sjukvård och slippa resor, sade 

dåvarande primärvårdschef. 

Akutrummen i Härjedalen sades vara ett avstamp för en fortsatt utveckling och spridning av 

tekniken och konceptet i Region Jämtland Härjedalen. 

Utrustningen och kringkostnader som uppgetts ha kostat 5,7 milj år 2016-2017 hade 

problem redan i start. Personal var under lång tid inte riktigt bekväm och säker på 

utrustningen så den användes knappt. Sedan visade det sig att när den väl användes höll 

fiberuppkopplingen inte måttet och det undersöktes hur den skulle kunna förbättras. 

Nu 4,5 år senare står utrustningen nedmonterad och samlar damm i en korridor på 

administrationen på Svegs HC. Vid behov används Teams vid läkarkontakt. 

Det som har blivit den verkliga förändringen är den stora avsaknaden av en läkare på plats i 

vår största ort i Härjedalen under jourtid. Gemene man vet inte detta förrän den stund de är 

i behov av en akut läkarbedömning vilket otaliga exempel visat på. 

1. Vilken är förklaringen till att den digitala satsningen i detta hänseende kom av sig 

och dyrbart material idag inte används som planerat? 

2. Hur skall jourfrågan vad gäller läkare framgent lösas för Svegs del? Jourläkare på 

plats eller på distans? 


